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Απόσπασμα της 

Αριθμ. Συνεδρίασης:    6 / 10-03-2022

Αριθμ. Απόφασης:       50 / 2022

ΘΕΜΑ:  Ενημέρωση  και  έκφραση  γνώμης  επί  του  φακέλου  της  Μελέτης

Περιβαλλοντικών  Επιπτώσεων  για  το   έργο  :   «Αιολικός  Σταθμός

Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ) ισχύος 36 MW»

 

    Στις  Σέρρες σήμερα την 14η του μηνός  Μαρτίου του έτους 2022,  ημέρα της

εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 19:00΄, έλαβε χώρα η τακτική μεικτή συνεδρίαση του

Δημοτικού  Συμβουλίου  Σερρών,  στη  ΔΗ.ΚΕ.  ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.  (αίθουσα  θεάτρου

¨ΑΣΤΕΡΙΑ¨, σύμφωνα με τις διατάξεις  των άρθρων 64, 67 του Ν. 3852/2010 όπως

τροποποιήθηκαν  και  ισχύουν,  την  υπ’  αριθμ.  643/69472/24-09-2021 εγκύκλιο  του

Υπουργείου Εσωτερικών, κατόπιν της αριθμ. 06/10-03-2022 έγγραφης πρόσκλησης

του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σε όλους τους Δημοτικούς

Συμβούλους,  σύμφωνα  με  τις  διατάξεις  του  άρθρου  74  του  Ν.  4555/2018 (ΦΕΚ

133/19-07-2018 τ.Α’) «Πρόγραμμα Κλεισθένης I». 

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με τις διατάξεις της

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδομένου ότι σε σύνολο 41 Δημοτικών

Συμβούλων, παρόντες ήταν 33, δηλαδή:

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Κατιρτζόγλου Βασίλειος (Πρόεδρος Δ.Σ.) Μιχτσόγλου Δημήτριος

Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.) Νυχτοπάτης Γεώργιος

Γαλάνης Στέργιος Πάνου Σωτηρία

Γάτσιος Ιωάννης Παπαφωτίου Αριάδνη

Γκότσης Ηλίας Ρίζος Σάββας

Δεσποτίδης Ιωάννης Σιαμάγκας Δημήτριος

Δινάκης Κωνσταντίνος Ταΐρης Γεώργιος

Δούκας Γεώργιος Τουρτούρας Ιωάννης

Δρίγκα Χρυσούλα

Ηλιοπούλου Σταλακτή

Φαρμάκης Παύλος

Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος

Καδής Γεώργιος

Καρακολίδης Παναγιώτης

Καρασουλτάνη – Σιάκκα Χρυσούλα

Χαραλαμπίδου Παρθένα

Χατζηδημητρίου Ιωάννης

Χράπας Παντελής

Χρυσανθίδης Βασίλειος

Καρυπίδης Παύλος

Ματθαίου Γεώργιος

Μερετούδης Δημήτριος
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Μητλιάγκα Βαρβάρα

Μισιρλής Σπυρίδων

Μπουρβάνης Ζαχαρίας

Παρόντες  (συνδεδεμένοι)  μέσω  της  ηλεκτρονικής  πλατφόρμας  τηλεδιασκέψεων

WEBEX,  ήταν  οι  Δημ.  Σύμβουλοι  κ.κ.:  Γαλάνης  Στέργιος,  Καδής  Γεώργιος,

Ματθαίου Γεώργιος, Γάτσιος Αθανάσιος, Καρασουλτάνη- Σιάκκα Χρυσούλα.

 

ΑΠΟΝΤΕΣ: 8. 

κ.κ  Φωτιάδης  Στέφανος,  Παλάζη-Τσοχατζίδη  Χρυσάνθη,  Καλώτα  Παναγιώτα,

Γεωργούλας  Αντώνιος,  Φωτιάδης   Γεώργιος,  Ιλανίδου  Βίλλιου  Δέσποινα,

Παπαβασιλείου Βασίλειος , Τερζής Βασίλειος , μέλη.

   Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών και Δημοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν. 4555/2018 και παρών

ήταν ο κ. Ρίζος Γεώργιος (Δημοτικής Κοινότητας Σερρών).   

   Ο Πρόεδρος του Δ.Σ.,  μετά την διαπίστωση απαρτίας,  κήρυξε την έναρξη του

Δημοτικού  Συμβουλίου,  στην  οποία  ήταν  παρών  ο  Δήμαρχος  κ.  Χρυσάφης

Αλέξανδρος, που κλήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 74 του Ν.

4555/2018. 

- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.:

-  Γαλάνης  Στέργιος,  αποσυνδέθηκε  κατά  την  διάρκεια  της  συζήτησης  του  1ου

θέματος.

- Δρίγκα Χρυσούλα, αποχώρησε κατά την συζήτηση του 1ου θέματος.

Το Δημοτικό Συμβούλιο στην παραπάνω συνεδρίασή του, στο 2ο θέμα της ημερήσιας

διάταξης,  ύστερα  από  την  υπ’  αριθμ.  4960/11-2-2022  εισήγηση  του  Τμήματος

Περιβάλλοντος του Δήμου, που έχει ως εξής:

  

Σας  γνωρίζουμε ότι  την με Α.Π.:  100132(59) ΠΕΤ: 2112688524 ανακοίνωση του

Περιφερειακού  Συμβουλίου  της  Περιφέρειας  Κεντρική  Μακεδονίας,  τίθεται  σε

δημόσια διαβούλευση το με αρ. Πρωτ.: 33411/03-02-2022 διαβιβαστικό έγγραφο της

Δ/νσης  Περιβάλλοντος  &  Χωρικού  Σχεδιασμού  της  Αποκεντρωμένης  Διοίκησης

Μακεδονίας  -  Θράκης  για  την  γνωμοδότηση,  στα  πλαίσια  της  διαδικασίας

περιβαλλοντικής  αδειοδότησης,  για  το  έργο  :  «Αιολικός  Σταθμός  Παραγωγής

Ηλεκτρικής Ενέργειας(ΑΣΠΗΕ) ισχύος 36 MW» και το οποίο θα κατασκευαστεί στη

θέση «ΜΥΤΕΡΟ», Δ. Σερρών και Δ. Σιντικής, ΠΕ Σερρών, Περιφέρειας Κεντρικής

Μακεδονίας (ΠΕΤ 2112688524).».

Το έργο ανήκει στην: υποκατηγορία Α2 - Ομάδα 10η: Ανανεώσιμες πηγές ενέργειας ,

με Α/Α 01.

Φορέας  υλοποίησης  του  έργου:  AIRENERGY  ΜΥΤΕΡΟ  ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ

ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥΧΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ
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Συλλογή γνωμοδοτήσεων από τους αρμόδιους δημόσιους φορείς και υπηρεσίες και

των  απόψεων  του  κοινού  στο  πλαίσιο  της  δημόσιας  διαβούλευσης  εντός

αποκλειστικής προθεσμίας τριάντα (30) ημερών από την 10/02/2022 έως 12/03/2022

Αρμόδια Υπηρεσία της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – Θράκης είναι η Δ/

νση  Περιβάλλοντος  &  Χωρικού  Σχεδιασμού  Κ.Μ.  (τηλ.  2313  309.261  Δρ.  Στ.

Καραθανάσης) 

Αρμόδια Υπηρεσία για την παροχή των σχετικών περιβαλλοντικών στοιχείων είναι η

Διεύθυνση

Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος Π.Ε. Σερρών (τηλ. 23213 50398) κατά τις εργάσιμες

ημέρες και ώρες στο γραφείο 118 (Διοικητήριο) ή μπορείτε να βρείτε στη σελίδα:

http://www.pkm.gov.gr/default.aspx?lang=el-gr&paqe=491

, και μετά από συζήτηση κατά την οποία 

Αρχικά  το  λόγο  πήρε  η  περιβαλλοντολόγος  κα.  Τερμεντζίδου  Μαρία,  η  οποία

εξήγησε  το  πλαίσιο  της  περιβαλλοντικής  νομοθεσίας  που  άπτεται  των ζητημάτων

περιβαλλοντικής  αδειοδότησης  των  έργων,  τονίζοντας  πως  η  σχετική  νομοθεσία

σαφώς διαχωρίζει τι είναι γνωμοδότηση, τι γνώμη, τι διαβούλευση και τι ενημέρωση.

Ενώ από την πλευρά του, ο Προϊστάμενος τμήματος περιβάλλοντος κ. Πολυράβας

Γεώργιος  διευκρίνισε  πως  το  τμήμα  περιβάλλοντος  δεν  γνωμοδοτεί,  απλά

αναλαμβάνει  τη  δημοσίευση  και  διαβίβαση  της  ανακοίνωσης  του  Περιφερειακού

Συμβουλίου.

Στη συνέχεια λαμβάνοντας το λόγο ο κύριος Δήμαρχος Σερρών Αλέξανδρος

Χρυσάφης αφού υπογράμμισε  πως  ο  νόμος  που  περιγράφει  τη  διαδικασία  ισχύει,

όπως τροποποιήθηκε, από το 2014 διευκρίνισε πως το γνωμοδοτών όργανο δεν είναι

το Δημοτικό Συμβούλιο και πως το Δ.Σ. το μόνο που κάνει είναι να εκφράσει γνώμη

κατ ουσία επί αυτών των τριών Μελετών Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων, εκφέροντας

ως Δ.Σ. μία θετική ή αρνητική άποψη

Τέλος τόνισε ότι η Δημοτική Αρχή  είναι υπέρ  των ήπιων μορφών ενέργειας,  και της

πράσινης  μορφής  παραγωγής  ενέργειας  η  οποία   αποτελεί  τη  μόνη  λύση  για  το

σήμερα και το αύριο. Από την άλλη μεριά επεσήμανε ότι αυτό δεν μπορεί να γίνει

άκριτα ή ισοπεδωτικά ή αφοριστικά ή με κλειστά τα μάτια και αν οι αποδεδειγμένες

επιπτώσεις σε ένα περιβάλλον είναι σημαντικές ή επιβαρυντικές, θα πρέπει αυτό να

αξιολογηθεί. 

Ακολούθως   η   δημοτική  σύμβουλος της  παράταξης «ΣΕΡΡΑΣ» Βαρβάρα

Μητλιάγκα ξεκαθάρισε αρχικά ότι η άποψη της παράταξής της είναι διαχρονική και

είναι υπέρ των Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ) και πρόσθεσε ότι τα τελευταία

χρόνια, το ενεργειακό πρόβλημα είναι από τα μεγαλύτερα και ο πρόσφατος πόλεμος

το έχει φέρει πιο πολύ στην επικαιρότητα.

Επεσήμανε τέλος ότι η όποια παρέμβαση δεν πρέπει να γίνει αλόγιστα, να έχει τις μι-

κρότερες δυνατές συνέπειες στο φυσικό περιβάλλον και να επηρεάζει από ελάχιστα

έως καθόλου την οικονομική δραστηριότητα της περιοχής, όπως  βοσκοτόπους, γε-

ωργία κ.λπ. Πρότεινε να γίνουν προσπάθειες ώστε  να διασφαλιστεί  ότι θα γίνει

όσο το δυνατόν πιο ισορροπημένα χωρίς να «δαιμονοποιείται» η  όποια παρέμβαση,

και στόχος να είναι η ισορροπία. Ολοκληρώνοντας την τοποθέτησή της  υποστήριξε

τη θέση της παράταξης σύμφωνα με την οποία ο ίδιος ο Δήμος θα πρέπει να επενδύ-

σει σε τέτοιες μορφές ενέργειας είτε συμμετέχοντας είτε δημιουργώντας ενεργειακές
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κοινότητες, με απώτερο στόχο να είναι κάποια στιγμή αυτόνομος ενεργειακά ο Δήμος

και κατάθεσε την θετική  γνώμη για τις συγκεκριμένες επενδύσεις . Επίσης δήλωσε

ότι είναι θετική με την επισήμανση να διαφυλαχτούν οι δράσεις της τοπικής κοινωνί-

ας  που επηρεάζεται  από  την  εγκατάσταση (κτηνοτροφία,  βόσκηση,  γεωργία  κλπ),

ώστε να μην υπάρχει ζημία στην οικονομική ζωή των κατοίκων της περιοχής.

Έπειτα  ο  επικεφαλής  της  παράταξης  «Δημοτική  Πρωτοβουλία  Σερραίων»

Ηλίας Γκότσης διευκρίνισε πως η παράταξή του είναι υπέρ των Ανανεώσιμων Πηγών

Ενέργειας  και  αναφέρθηκε  στα θετικά  και  στα υπέρ  της  αιολικής  ενέργειας,  ενώ

τόνισε  ότι  οι  συνθήκες  της  καθημερινότητας  όπως  έχουν  διαμορφωθεί  με  την

ενεργειακή  κρίση  που  αντιμετωπίζει  ολόκληρη  η  ανθρωπότητα  έχουν  καταστήσει

αναγκαίο  να ακολουθηθεί  αυτός  ο δρόμος,  ενώ επεσήμανε  ότι  πρέπει  να  υπάρχει

δέσμευση από τις  εν  λόγω εταιρίες  για  αποκατάσταση  του χώρου  μετά το  πέρας

λειτουργίας τους.

Στη  συνέχεια  η  επικεφαλής  της  παράταξης  «Δύναμη  Σερραίων»  Αριάδνη

Παπαφωτίου αφού δήλωσε πως η παράταξή της είναι ένθερμα υπέρ των ΑΠΕ, τόνισε

πως βάζει την ευαισθησία για το περιβάλλον πάνω απ’ όλα, και συμφωνώντας  με την

κ.  Μητλιάγκα  δήλωσε  ότι  ο  Δήμος  θα  πρέπει  να  παίξει  έναν  ρόλο,  ώστε  να

εξασφαλίσει  την ισορροπία ανάμεσα στο όφελος και στο κόστος.  Χαρακτηριστικά

είπε  ότι  «Εμείς  δίνουμε  για  το   αύριο  της  πατρίδας  και  των  παιδιών  μας  αλλά

απαιτούμε  να  τηρηθούν  οι  κανόνες».  Επίσης  εξέφρασε  την  επιφύλαξη  για  την

δυνατότητα επίβλεψης των όρων της αδειοδότησης.

Ακολούθως ο επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Παύλος Φαρμάκης

εξέφρασε την άποψη πως δεν θεωρεί ότι ως Δημοτικό Συμβούλιο είναι σε φάση να

ψηφίσουν επιστημονικά οι σύμβουλοι και να πουν ότι είναι θετικό γι’ αυτόν και γι’

αυτόν το λόγο και πρόσθεσε ότι είναι  σίγουροι για το «όχι» και δεν πρόκειται να

ψηφίσουν θετικά, επισημαίνοντας ότι δεν βλέπει και μεγάλες διαφορές με το θέμα

των  φωτοβολταϊκών  που  τέθηκε  την  προηγούμενη  φορά,  με  εξαίρεση  τη  μορφή.

Κλείνοντας  την  τοποθέτησή  του  διατύπωσε  την  απορία  του  σχετικά  με  την

διαφοροποίηση σε σχέση με το προηγούμενο και  τη διαφαινόμενη συναίνεση στο

παρόν θέμα ».

Ο  δημοτικός  σύμβουλος  της  μείζονος  αντιπολίτευσης  Αθανάσιος  Γάτσιος

αναρωτήθηκε: 

•  αν  αποχαρακτηρίζεται  το  σύνολο  των  3.500  εκτάσεων  από  βοσκοτόπια  σε

ενεργειακή  γη  ή  όπως  αλλιώς  αναφέρεται  ή  αποχαρακτηρίζεται  μόνο  το  σημείο

παρέμβασης. Επίσης δήλωσε ότι ψηφίζει θετικά για την συγκεκριμένη μελέτη εφόσον

δεν αποχαρακτηρίζεται από βοσκότοπο το σύνολο της έκτασης. 

Η  ανεξάρτητη  δημοτική  σύμβουλος  Παρθένα  Χαραλαμπίδου  αφού

αναρωτήθηκε για ποιον λόγο έρχονται οι 3 εταιρείες και ζητούν τα 3.289 στρέμματα

εφόσον  δεσμεύονται  τα  4  στρέμματα  περίπου  για  την  κάθε  ανεμογεννήτρια,  14

ανεμογεννήτριες 56 στρέμματα, συν τους δρόμους περίπου 100 στρέμματα, σύνολο

150 με 200 στρέμματα ζήτησε  διευκρινίσεις για το πόση είναι η δασική έκταση και

πόση τα βοσκοτόπια, στις εκτάσεις που προορίζονται για τις επενδύσεις αναρωτήθηκε

ποιο θα είναι το όφελος των κατοίκων της περιοχής, τι θα αλλάξει  στην περιοχή

τους,  και  τι  θα  αλλάξει   στη  ζωή  τους.

Ολοκληρώνοντας  τόνισε  ότι  υπάρχουν  διαφορετικοί  τρόποι  να  αξιοποιήσουμε  τις

ΑΠΕ και να γίνει αυτή η μετάβαση, όπως οι ενεργειακές κοινότητες, και ότι δεν  είναι

μονόδρομος να έρχονται εταιρείες από το πουθενά και να θέλουν να δημιουργήσουν
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τεράστια πάρκα είτε φωτοβολταϊκά, είτε αιολικά» δήλωσε τέλος πως είναι κατά των

συγκεκριμένων αιολικών πάρκων.

Στην συνέχεια τον λόγο πήραν εκπρόσωποι των εταιρειών οι οποίοι είχαν συνδεθεί

μέσω της  ηλεκτρονικής  πλατφόρμας  τηλεδιασκέψεων  WEBEX και  απάντησαν  σε

ερωτήσεις που τέθηκαν ενώ  τον λόγο πήραν εκπρόσωποι  φορέων και  πολίτες  οι

οποίοι  εξέφρασαν  τους  φόβους,  τις  ανησυχίες  και  τις  ενστάσεις  τους  για  την

δημιουργία αιολικών πάρκων στις συγκεκριμένες περιοχές.

Μετά τα παραπάνω το Δημοτικό Συμβούλιο,  

                                         ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

       Την θετική γνωμοδότηση επί της μελέτης Περιβαλλοντικών επιπτώσεων του

έργου με τίτλο «Αιολικός Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΣΠΗΕ)

ισχύος 36 MW» και το οποίο θα κατασκευαστεί στη θέση «ΜΥΤΕΡΟ», Δ. Σερρών

και  Δ.  Σιντικής,  ΠΕ  Σερρών,  Περιφέρειας  Κεντρικής  Μακεδονίας  (ΠΕΤ

2112688524», σύμφωνα  με  τις  τοποθετήσεις  όπως  αυτές  αποτυπώνονται  στο

σκεπτικό της παρούσης και τις τυχόν επιφυλάξεις που διατυπώνονται.

Κατά την διάρκεια της ψηφοφορίας ο Δημοτικός Σύμβουλός κ. Ματθαίου Γεώργιος

ήταν απών.

Στην απόφαση αυτή μειοψήφησαν οι Δημήτριος Μιχτσόγλου, Παύλος Φαρμάκης και

Θένια Χαραλαμπίδου για τους λόγους που είχαν αναφέρει στην τοποθέτηση τους.

  

Αναθέτει στον κ. Δήμαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ.Σ

      ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                       ΧΡΑΠΑΣ ΠΑΝΤΕΛΗΣ

                      

                                                                                                ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

      Σέρρες   15-03 -2022

          Πιστό Αντίγραφο

   Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΧΡΥΣΑΦΗΣ  

     Μ. Ε. Δ.

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ. Σ.           

            

   ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΜΕΤΣΚΑΣ
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